

## **EEX Supervisory Board appoints Anja Kiessling as new Chief Financial Officer**

The Supervisory Board of European Energy Exchange AG (EEX) has appointed Mrs. Anja Kiessling as a member of the Management Board of EEX AG in its meeting today. Mrs. Kiessling will take over the role of the Chief Financial Officer (CFO) with immediate effect.

In Anja Kiessling, the Supervisory Board has appointed a specialist for finance and group management to the Management Board, who already knows EEX Group from various areas. The 38-year-old joined EEX in 2008 in the Market Operations department. In 2010, she moved from the Operations business to the Controlling department, which she has managed since 2011. Before joining EEX, the Saxony-born, Business Administration graduate and certified accountant was employed by an auditing company.

As CFO, Anja Kiessling succeeds the long-standing CFO Iris Weidinger, who left the company at her own request in mid-2020.

"We are very pleased to have found an ideal successor in Anja Kiessling who knows and embodies both the exchange business and EEX very well", says Dr. Thomas Book, Chairman of the EEX Supervisory Board.

The **European Energy Exchange (EEX)** is the leading energy exchange which develops, operates and connects secure, liquid and transparent markets for energy and commodity products around the globe. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, it offers contracts on Power, Natural Gas and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX also provides registry services as well as auctions for Guarantees of Origin, on behalf of the French State: [www.eex.com](http://www.eex.com)

**Contact:**

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London) | + 33 1 73 03 76 52 (Paris)

[presse@eex.com](mailto:presse@eex.com) | [www.eex.com](http://www.eex.com)

## **EEX-Aufsichtsrat beruft Anja Kießling als neuen Chief Financial Officer**

Der Aufsichtsrat der European Energy Exchange AG (EEX) bestellte in seiner heutigen Sitzung Frau Anja Kießling zum Mitglied des Vorstands der EEX AG. Frau Kießling übernimmt mit sofortiger Wirkung die Funktion des Chief Financial Officers (CFO).

Mit Anja Kießling beruft der Aufsichtsrat eine Fachfrau für Finanzen und Konzernsteuerung in den Vorstand, die die EEX Group bereits aus verschiedenen Perspektiven kennt. Die 38-jährige startete im Jahr 2008 in der Marktsteuerung der EEX. Im Jahr 2010 wechselte sie vom operativen Geschäft in die Abteilung Controlling, die sie seit 2011 leitete. Vor ihrem Eintritt in die EEX war die in Sachsen geborene Diplom-Betriebswirtin und geprüfte Bilanzbuchhalterin bei einer Wirtschaftsprüfungsgesellschaft tätig.

Als CFO folgt Anja Kießling auf die langjährige Finanzvorständin Iris Weidinger, die das Unternehmen Mitte 2020 auf eigenen Wunsch verlassen hatte.

„Wir freuen uns sehr, mit Anja Kießling eine ideale Nachfolgerin gefunden zu haben, die sowohl das Börsengeschäft als auch die EEX sehr gut kennt und verkörpert“, sagt der Aufsichtsratsvorsitzende Dr. Thomas Book.

**Über die EEX:**

Die European Energy Exchange (EEX) ist die führende Energiebörse, die weltweit sichere, liquide und transparente Märkte für Energie- und Rohstoffprodukte entwickelt, betreibt und vernetzt. Als Teil der EEX Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Zusätzlich stellt die EEX Registerdienstleistungen zur Verfügung und führt Auktionen für Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates durch. [www.eex.com](http://www.eex.com)

**Kontakt:**

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London) | + 33 1 73 03 76 52 (Paris)

[presse@eex.com](mailto:presse@eex.com) | [www.eex.com](http://www.eex.com)